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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 

Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Ivan Peršić (IDS-HNS-HSU) je na 26. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 10. rujna 2019. godine postavio vijećničko 
pitanje: 

 
„Kako su se početkom ljeta odvijali radovi na ulazu u naselje Kapelica, zanima me kad će se 
sanirati pločnik koji je ostao otkopan, te kad će se započeti sa obnovom ceste na Kapelici.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina. 

 

„Zahvaljujem vijećniku Ivanu Peršiću na postavljenom pitanju. 

Na toj dionici u toku proljeća počeli su radovi na izgradnji kabelskog dalekovoda od strane 

tvrtke HEP d.o.o. Zagreb, radovi su obustavljeni 15. lipnja 2019. zbog suglasnosti Županijske 

uprave za ceste i ovih dana će se dobiti nova suglasnost i taj nogostup će biti saniran do 

kraja listopada, naime, danas smo dobili tu obavijest od te tvrtke. Također je od strane 

zainteresiranih građana puno pitanja, te evo i informacije da će Županijska uprava za ceste i 

Grad Labin, ukoliko prijedlog Proračuna za 2020. godinu prođe na Gradskom vijeću, 

zajednički ući u investiciju kompletne rekonstrukcije prometnice na dionici od rotora do 

naselja Kamfarelići i na tom potezu bi Grad Labin tamo gdje fali stavio u plan sanaciju 

nogostupa, a ŽUC saniranje kompletne prometnice i postavljanje novog asfalta, tako da 

ćemo dobiti puno bolje osvjetljenu i puno sigurniju prometnicu i nogostup će biti puno 

primjereniji nego što je to danas.“ 

 

Sa poštovanjem,  

                                                             v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 

 

 


